

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/3280
1 December 1969
Limited Distribution

ADMINISTRATIVE AND FINANCIAL QUESTIONS

Adoption of the Committee's Report and Budget for 1970

On 29 October 1969 the Council of Representatives decided to recommend to the CONTRACTING PARTIES the adoption of the Report of the Committee on Budget, Finance and Administration (L/3259), of the Recommendations included in the Report, and of the Resolution on the Expenditure of the CONTRACTING PARTIES in 1970 and the Ways and Means to meet such Expenditure (pages 10-18 of the Report). The Report, the Recommendations and the Resolution have now been adopted by the necessary majority.

QUESTIONS ADMINISTRATIVES ET FINANCIERES

Adoption du rapport du Comité et du budget pour 1970

Le 29 octobre 1969, le Conseil des représentants a décidé de recommander aux PARTIES CONTRACTANTES d'adopter le rapport du Comité des questions budgétaires, financières et administratives (L/3259), les recommandations formulées dans ce rapport et la résolution concernant les dépenses des PARTIES CONTRACTANTES en 1970 et les voies et moyens d'exécution du budget (pages 10-18 du rapport). Le rapport, les recommandations et la résolution ont maintenant été adoptés à la majorité nécessaire.